
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 28. april 2017 kl. 
10.15-12.00. 
 
Deltagere: Jessica Carter (JC), Daniel Merkle (DM), Nina Louise Pedersen (NLP), Anna 
Rani Digebjerg (ARD), Lene Have-Hansen (LHH), Kristian Debrabant (KD), Yuri 
Goegebeur (YG), Hans Christian Petersen (HCP).  
Afbud: Wojciech Szymanski (WS), Achim Schroll (AS), Christian Moeslund (CM), 
Yongluan Zhou (YZ). 
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt.  
 
2) Godkendelse af referat fra 24. marts 2017. 

Referatet blev godkendt. 

3) Vejledning til rapportskrivning ved IMADA? 

Der var forskellige synspunkter i udvalget om dette. Konklusionen blev, at udvalget anbefaler 
at tage udgangspunkt i guidelines fra minikurset på første år (FF501). 

4) Studienævn 

HCP nævnte, at når der vælges kurser til kursusevaluering, skal man huske at evaluere kurser, 
hvor adjunkter underviser, indtil disse har fået godkendt deres pædagogikum. 

5) Information til Pizzamøde 

JC meddelte, at der skal fortælles om, at tilmelding/framelding til kurser kun er tilladt i de 
første 3 uger efter semesterstart og altså ikke 3 uger efter at kurset starter. Derudover skal der 
foreligge særlige omstændigheder for at få lov til at framelde sig et kursus. DM foreslog at 
tale for, at studerende ikke kun tager en bacheloruddannelse, men også tager 
kandidatuddannelsen, hvilket især er et problem på datalogi. DM taler med Rolf Fagerberg, 
om han kan tage hånd om dette.                                                                                                
Til mødet om kandidatuddannelsen, som er planlagt samme eftermiddag som pizzamødet vil 
JC informere de studerende om, hvad SDU erhverv (som nu hedder SDU RIO) kan hjælpe 
med. NLP kan opfordre de studerende til at komme med på studieturen i september, hvor 
SDU RIO vil dukke op.                                                                                                             
JC spørger også Rune Wulff Christensen, Naturvidenskabeligt Fakultet, om han vil fortælle 
om studierejser.                                                                                                                                                         

6) Kursuspakker til kandidat, status. 

AS har lavet kursuspakker til kandidatuddannelsen i anvendt matematik. JC er i gang med at 
lave tilsvarende pakker for matematik. Datalogi overvejer også at lave kursuspakker. 



7) Repræsentanter til møde med studerende i starten af deres andet år 

JC spurgte, hvem der ville være med til at arrangere separate møder for hhv. datalogi, 
matematik og mat-øk i efteråret 2017. DM svarede, at han gerne vil deltage i 
mødearrangeringen for datalogi. NLP nævnte, at Peter Bækgaard Madsen (PBM) afholder 
møder for de forskellige studieretninger. Det blev aftalt at disse møder skal koordineres. JC 
taler med PBM om dette. 

8) Eventuelt 

KD gjorde opmærksom på, at det tredje eksamensforsøg på førsteårs-kurserne endnu ikke er 
annonceret på nettet. HCP vil spørge Helene Kruse Rosenfeldt om, hvornår institutterne vil 
modtage en plan for det tredje eksamensforsøg i august, og om hvordan underviserne og de 
studerende vil blive informeret om dette. 

LHH opfordrede IMADA og mat-øk til at arbejde bedre sammen, således at IMADA 
overholder, at tirsdage kl. 12-14 holdes skemafri til møder på mat-øk. KD svarede, at det vil 
indebære, at mat-øk-studerende allerede i februar ved, hvilke kurser de skal have i 
efterårssemestret hhv. i august/september vedr. forårssemestret. Medmindre man lægger 
IMADAs kollokvier og IVØs skemafri periode i samme tidsrum. Der kom ikke nogen endelig 
konklusion på dette punkt. 
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